TOBU İKEBUKURO SPECIAL SHOPPING COUPON

クーポン引換券 **Coupon Exchange**

Ticket

优惠券兑换券 優惠券兑換券





「外国人観光客の皆様へ」

本券は、東武百貨店 池袋店でご利用いただける お買物5%OFFクーポン引換券です。

※在留資格が短期滞在の方に限ります。

To Non-Japanese Tourists: This ticket can be exchanged for a coupon for a 5% discount on purchases made at TOBU Department Store Ikebukuro. *This ticket can only be used by visitors whose status of residence is "Temporary Visitor". 致各位外国游客;本券为可干东武百货店 池袋店使用的95折购物优惠兑换券。

※仅限居留资格为短期停留的人士。 致各位外國遊客:本券為可於東武百貨店 池袋店使用的95折購物優惠兌換券。 ※僅限居留資格為短期滯留的人士。

5%OFFクーポン引換え方法

How to Use the Coupon Exchange Ticket for a 5% Discount Off of Purchases

95折优惠兑换方法 95折優惠兌換方法

本券とバスボートを2F 1番地 免税カウンターにお持ちください。

本券と引換えにお買物5%OFFクーポンをさしあげます。

Bring this ticket and your passport to the Tax Refund Counter in Zone 1 on the 2nd floor. A coupon for a 5% discount on purchases will be exchanged for this ticket.

请持太券与护昭至 2F1号区 很税柜台,以太券兑换95折购物优惠券。 請持太淼與攜昭至 2F 1號區 很彩櫃台,以太粜台施95折罐物優東處。

ZONE 3 ZONE 4 ZONE 5 ZONE 6 ZONE 7 ZONE 8 ZONE 9 ZONE 10 ZONE 11 LLIANINE 2nd Floor 2楼 2樓

Tax Refund Counter 退税柜台 退税櫃台

8258 優待コード

- ●本券の有効期限 ●Term of Validity
- ●本券有效期限 ●本券有効期限

2018.8.31



IKFBUKURO